



PRESS RELEASE
Paris, 9 March 2021

Logicor joins SprintProject innovation group

Supporting increased knowledge and collaboration on international supply chain innovation

Logicor, a leading European owner and operator of logistics real estate, has joined *SprintProject*, an international open-innovation group that analyses trends and innovations that positively impact the supply chain sector.

SprintProject members represent leaders across the supply chain sector and include companies such as DB Schenker, FM Logistic and Goldbeck GSE. These members collaborate by sharing knowledge, assessing new start-ups and providing feedback and validation on new concepts and ideas that will impact various elements of the supply chain, including warehouse optimisation strategies, returns management solutions, autonomous delivery vehicles and the adoption of the Internet of Things.

Pierre Philippot, Managing Director, France at Logicor and Logicor's lead representative within *SprintProject* commented:

"Our pan-European footprint enables us to bring our experience and extensive knowledge of what our customers expect from their logistics real estate network. I look forward to actively participating in *SprintProject* and supporting international supply chain innovation to help benefit the long-term success of our customers."

Fabien Esnault, President at *SprintProject* commented:

"We are very happy to welcome Logicor to *SprintProject*. Their insight and participation strengthens our group and will improve our collective knowledge on the potential positive impact of new innovations on logistics real estate."

END

Contact details

Pierre Philippot, philippot@logicor.eu

Thomas Cros, cros@logicor.eu

Mark Roberts, roberts@logicor.eu +44 (0)2071982425 (press contact)

Coralie Louboutin c.louboutin@sprint-project.com (+33) 7.88.17.88.05 (press contact)



Logicor is one of the largest owners and operators of modern logistics and distribution properties in Europe. As at 31 December 2020 we own a portfolio of 606 high-quality properties with a lettable area of approximately 13.6 million square metres located in key European logistics markets. Logicor is headquartered in London and Luxembourg. www.logicor.eu



SprintProject is a company created in 2017 by Fabien Esnault and Hervé Dechene. **SprintProject**, Open Innovation hunter and data expert in the field of Smart Supply. **SprintProject** identifies and analyzes low signals, trends and innovations of international startups likely to disrupt the Supply Chain market.

SprintProject, a highly experienced experts' network which stimulates awareness and acculturation of decision-makers to new models and the sector transformation, advises large Supply Chain and Retail groups in their strategic challenges, provides data and strategic decision-making tools to leaders to ease their collaboration with startups and pilots co- development strategies to empower their tomorrow's leadership.

Mutualized open innovation cell, **SprintProject** challenges and accelerates the performance of Mobility players

Find us on our website : www.sprint-project.com

Follow us on our social media : LinkedIn - [SprintProject](#) | Twitter - [@SprintProject](#)

PRESS CONTACT

Coralie Louboutin • Communication Manager • (+33) 7.88.17.88.05 • c.louboutin@sprint-project.com



COMMUNIQUE DE PRESSE

Paris, le 9 Mars 2021

Logicor intègre la Cellule d'Open Innovation Mutualisée de SprintProject

Afin de renforcer sa connaissance et sa collaboration sur les sujets d'innovation dans la Supply Chain

Logicor, l'un des principaux propriétaire et opérateur européen en immobilier logistique a rejoint l'écosystème de SprintProject, la cellule d'Open Innovation qui réalise une veille approfondie des tendances et innovations des startups Internationales de la Supply Chain susceptibles de faire évoluer la filière.

Les clients de SprintProject rassemblent les leaders du secteur de la Supply Chain tels que DB Schenker, FM Logistic ou encore GSE Goldbeck. Ces entreprises collaborent en partageant leurs connaissances sur l'évolution du secteur, évaluent les startups innovantes de la filière et partagent leur avis sur la pertinence des nouveaux concepts et tendances qui feront évoluer la Supply Chain dans les années à venir.

Pierre Philippot, Directeur Général France de Logicor et représentant de Logicor dans l'écosystème de SprintProject :

« Notre présence pan-européenne nous permet d'apporter notre expérience et notre connaissance approfondie de ce que nos clients attendent des réseaux immobiliers logistique dans l'avenir. Je suis ravi de participer activement aux projets co-construits avec SprintProject pour soutenir l'innovation dans la Supply Chain et contribuer ainsi au succès de nos clients. »

Fabien Esnault, Président de SprintProject :

« Nous sommes très heureux d'accueillir Logicor au sein de SprintProject. Leur vision et leur participation renforcent notre écosystème et amélioreront nos connaissances collectives sur l'impact positif potentiel des nouvelles innovations sur l'immobilier logistique. »

Pour nous contacter

Pierre Philippot, philippot@logicor.eu

Thomas Cros, cros@logicor.eu

Mark Roberts, roberts@logicor.eu +44 (0)2071982425 (press contact)

Coralie Louboutin, c.louboutin@sprint-project.com (+33) 7.88.17.88.05 (press contact)



Logicor est l'un des principaux propriétaire et opérateur européen en immobilier logistique. À la date du 31 Décembre 2020, notre portefeuille comprend 606 actifs de grande qualité et offre environ 13,6 millions de mètres carrés d'espace de stockage situés sur les principaux marchés logistiques européens. Logicor a son siège à Londres et au Luxembourg. www.logicor.eu

**A propos de SprintProject**

SprintProject est une société créée en 2017 par Fabien Esnault et Hervé Dechene. **SprintProject** chasseur en Open Innovation et expert en datas sur les sujets Smart Supply. **SprintProject** identifie et analyse les signaux faibles, les tendances et les innovations des startups internationales susceptibles de faire pivoter la filière Supply Chain.

SprintProject est un réseau d'experts qui sensibilise et acculture les décideurs aux nouveaux modèles et au bouleversement du secteur ; conseille les grands groupes de la Supply Chain et du Retail sur leurs enjeux stratégiques ; met à leur disposition des datas et des outils d'aides à la décision pour une meilleure collaboration avec les startups et pilote les projets de codéveloppement pour assurer leur leadership de demain.

Cellule d'open innovation mutualisée, **SprintProject** challenge et accélère les performances des acteurs de la Mobilité

Retrouvez-nous sur notre site internet : www.sprint-project.com

Suivez-nous sur les réseaux sociaux : LinkedIn [SprintProject](#) / Twitter [@SprintProject](#)

Contact presse

Coralie LOUBOUTIN • Responsable Communication • (+33)7.88.17.88.05 • c.louboutin@sprint-project.com